Agency on Land Reclamation ad Irrigation under the Government of the Republic of Tajikistan (ALRI)
Project Implementation Group under the SI "Capital and Land Reclamation Construction" 

for implementing the
« IRRIGATION SYSTEMS MODERNIZATION» 

The Republic of Tajikistan received a Loan from Eurasian Fund for Stabilization and Development for the implementation of the “Modernization of Irrigation systems" project and intends to recruit the individuals to fill the following vacant positions: 

	Position
	Minimum qualification requirements
	Quantity and Location 

	Environmental and Social Specialist
	Higher education in ecology or other related fields
	1 person

Dushanbe (with visits to project zone)

	
	At least 3 years of experience as an environmental specialist in projects of international financial organizations (ADB, WB, etc.)
	

	
	Knowledge of international requirements and national legislation in the field of environment
	

	
	Mandatory knowledge of Tajik and Russian languages
	

	
	Good skills in working with MSWord, MS Excel and other MSOffice programs
	

	Chief Procurement Specialist
	University degree in law or economics 
	1 person

Dushanbe (with visits to project zone)

	
	Minimum 5 years of experience as a procurement specialist in financed by international financial organizations (IFIs) projects
	

	
	Knowledge of international and national procurement legislation
	

	
	Mandatory knowledge of Tajik and Russian languages
	

	
	Good skills in working with MSWord, MS Excel and other MSOffice programs
	


Interested candidates can submit their CV (with attached copies of documents confirming the selection participant's compliance with the criteria) with indication of the position to apply on subject (Example: CV for a position of Chief Procurement Specialist) via e-mail: alri_project@mail.ru or by hand to Shamsi Str 5/1, 4 floor. Attn: Mr, Abdullozoda Farhod – Executive Director of Project Implementation Group under ALRI. The deadline for applications is 18 February 2026. 17: 00 p.m. (Tajikistan time).

АГЕНТСТВО МЕЛИОРАЦИИ И ИРРИГАЦИИ ПРИ ПРАВИТЕЛЬСТВЕ РЕСПУБЛИКИ ТАДЖИКИСТАН (АМИ)
ГРУППА РЕАЛИЗАЦИИ ПРОЕКТА ПРИ ГУ «КАПИТАЛЬНОЕ И МЕЛИОРАТИВНОЕ СТРОИТЕЛЬСТВО» 

НА РЕАЛИЗАЦИЮ ПРОЕКТА
«МОДЕРНИЗАЦИЯ ОРОСИТЕЛЬНЫХ СИСТЕМ» 

Республика Таджикистан получила Кредит от Евразийского Фонда Стабилизации и Развития на реализацию Проекта «Модернизация Оросительных Систем» и намерена привлечь кандидатов на следующие вакантные должности:

	Должность
	Минимальные квалификационные требования
	Количество и расположение

	Специалист по экологическим и социальным вопросам  
	Высшее образование в области экологии или других смежных областях
	1 чел в город Душанбе (с возможными полевыми выездами в проектную зону)

	
	Минимум 3 года опыта работы специалистом по окружающей среде в проектах международных финансовых организаций (АБР, ВБ и т.п.)
	

	
	Знание международных требований и национального законодательства в области окружающей среды
	

	
	Обязательное знание Таджикского и Русского языка
	

	
	Хорошие навыки работы с MSWord, MSExcel и другими программами MSOffice
	

	Главный специалист по закупкам
	Высшее юридическое или экономическое образование
	1 чел в город Душанбе (с возможными полевыми выездами в проектную зону)

	
	Минимум 5 лет опыта работы специалистом по закупкам в проектах финансируемых международными финансовыми организациями (МФО)
	

	
	Знание международного и национального законодательства по закупкам
	

	
	Обязательное знание Таджикского и Русского языка
	

	
	Хорошие навыки работы с MSWord, MSExcel и другими программами MSOffice
	


Заинтересованные кандидаты могут прислать свое (CV)Резюме (с приложением копий подтверждающих соответствие участника отбора критериям документов) с указанием вакансии в теме (например: резюме на должность администратора) по электронной почте: alri_project@mail.ru или наручно по адресу: ул. Шамси 5/1 4 этаж. На имя: Абдуллозода Фарход  – Исполнительный директор Группы Реализации Проектов при АМИ. Крайний срок подачи заявок – 18 Февраля 2026 г., 17:00. (Душанбинское время).
